

Faculty of Economic, Social and Political Sciences



COMU2203 ANTHROPOSOCIOLOGY OF PLEACES OF MEDIATION

[30h] 4 credits

This course is not taught in 2006-2007

Teacher(s): Alain Reyniers
Language: French
Level: Second cycle

Main themes

A study of anthroposociological data in systems of cultural mediation, and more specifically in the field of the social distribution of erudite and popular knowledge.

Content and teaching methods

Content

Micro milieux and local conversations will be the venues most frequently used as fields of observation and analysis. Work will involve approaching phenomena of mediation of cultural knowledge at the levels of both production and reception, with the emphasis on linguistic and non verbal contextual inferences.

Method

Attempts at typification and interpretations will be located in the field of anthroposociological theories of communication. In particular, there will be an evaluation of approaches at field level and/or relating to conversational analysis.

Other information (prerequisite, evaluation (assessment methods), course materials recommended readings, ...)

The course requires supervision by Assistants on field activities.

Other credits in programs

COMU21/MS	Première licence en information et communication (Médiation des savoirs) (4 credits)
COMU22/AM	Deuxième licence en information et communication (Analyse des médias)
COMU22/J	Deuxième licence en information et communication (Journalisme)
COMU22/MS	Deuxième licence en information et communication (Médiation des savoirs)
COMU22/RP	Deuxième licence en information et communication (Relations publiques et communication d'organisation)
COMU2M1/AM	Master en information et communication (option analyse des médias et théories de la communication) (4 credits)
COMU2M1/MS	Master en information et communication (option médiation des savoirs) (4 credits)
COMU2M1/RP	Master en information et communication (option relations publiques et communication d'organisation) (4 credits)